
 
 
 

Møteinnkalling 
 
 
 
 

Utvalg: Formannskapet - Ørland kommune 
Møtested: Borgklinten, Ørland rådhus 
Møtedato: 05.09.2019 
Tid: 09:00 

 
Forfall meldes til postmottak@orland.kommune.no eller på telefon 72 51 40 00, for 
innkalling av varamedlemmer. Varamedlemmer møter kun ved spesiell innkalling. 
 
Innkalling er sendt til:   
Navn Funksjon Representerer 
Tom Myrvold Ordfører OK-H 
Finn Olav Odde Varaordfører OK-SP 
Therese Eidsaune Medlem OK-H 
Marit Sletten Medlem OK-H 
Roy Hoøen Medlem OK-SP 
Trond Magnus Brekstad Medlem OK-FRP 
Knut Morten Ring Medlem OK-AP 

 
 
 
 
 
Vel møtt! 
 
 
Tom Myrvold 
Ordfører 
 
 
  





Saksnr Innhold Lukket 

PS 19/65 Austrått Golfklubb, revidert leieavtale.  

PS 19/66 Mulig innløsning av festekontrakt del av 67/9  
 
 
 
Orienteringer 
 

 Orientering ved ordfører og rådmann



Arkiv:  611-11054/2019 
Dato:  27.08.2019 
Saksbehandler:  Tore Sem

 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
Saksnr Utvalg Møtedato 
19/65 Formannskapet - Ørland kommune 05.09.2019 
 

 
Revidering av avtale om leie av areal til golfbane på eiendommen gnr 82 bnr 422, 
mellom Austrått Golfklubb og Ørland kommune – med grunnlag i for mye betalt årlig 
leie.  
 
 
 
Rådmannens innstilling  
1. På bakgrunn av ny og omforent forståelse av avtalen mellom Austrått Golfklubb og 

Ørland kommune inngått i 2005, godkjenner formannskapet at golfklubbens 
tilgodehavende til kommunen, kr 252.775, tilbakeføres golfklubben ved at de får fritak 
for leie fom 2018 tom 2032. 

2. Leieavtalens pkt 4, første ledd, justeres tilsvarende. 
 

 
Sakens bakgrunn og innhold  
Golfbanen på Austrått er etablert på et areal eid av Ørland kommune. Mellom kommunen 
og golfklubben ble leieforholdet formalisert gjennom egen avtale datert 07.06.2005. 
Avtalen er tinglyst 09.01.2006. Av avtalens pkt 6 framgår det at golfklubben skal betale en 
årlig leie på kr 20 pr daa. Innenfor det området som inngår i leieavtalen er det arealer som 
ikke er egnet for golfbane og som følgelig har ligget brakk. Med grunnlag i denne 
situasjonen ble det, i et samarbeid med landbrukskontoret, inngått avtale om å gjerde inn 
deler av området og tilby det til bønder som driver med sauer. I forbindelse med dette 
arbeidet ble det oppdaget at grunnlaget som den opprinnelige avtalen fra 2005 var bygd 
på, ikke var riktig. 
Det har i ettertid blitt gjennomført en kvalitetssikring av fakta, - i et samarbeid mellom 
golfklubben og kommunen representert ved landbrukskontoret. Konklusjonen fra 
gjennomgangen, og basert på omforent forståelse, er at golfklubben, i perioden fra 
avtaleinngåelsen og til 2017, har betalt kr 252.775 for mye i leie. 
Golfklubben krever ikke dette beløpet tilbakebetalt, men inviterer heller til en løsning hvor 
årlig leie trekkes fra dette tilgodehavende. Det betyr at golfklubben får fritak for leie i 
perioden 2018 – 2032 basert på en årlig leiepris på kr 17.250. Den årlige leieprisen skal 
ihht avtalen fra 2005, indeksreguleres hvert femte år. 
 
 
Administrasjonens vurdering  
Administrasjonens vurderinger baseres på landbrukskontorets tilbakemelding og innspill og 
ser følgelig på dette som en god løsning på den oppståtte situasjonen.    
  
Vedlegg: 
1 Notat datert 22.02.19 fra AGK til ØK 
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2 Notat datert 23.07.19 fra AGK til ØK 











Arkiv:  611-11279/2019 
Dato:  01.09.2019 
Saksbehandler:  Arne Martin Solli

 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
Saksnr Utvalg Møtedato 
19/66 Formannskapet - Ørland kommune 05.09.2019 
 

 
 
MULIG INNLØSNING AV FESTEKONTRAKT DEL AV 67/9 
 
Rådmannens innstilling 
Ørland kommune avslår tilbud fra festehaver og ber administrasjonen avslutte 
forhandlingene. Festehaver kan løses fra festekontrakten hvis denne aksepterer en pris på   
kr 1.459.228 innen 31.12.19. 
 
 
Sakens bakgrunn og innhold 
Saken ble tidligere behandlet i formannskapet 15.08.19 [19/44] og ble lagt fram uten 
innstilling fra rådmannen. Vedtak i saken ble: «Ørland formannskap ønsker ikke å tilby kr 
2,9 millioner for å løse festehaver fra festekontrakten, men er villig til å vurdere et lavere 
beløp. Administrasjonen kontakter festehaver for muligheten av å enes om et mer 
akseptabelt beløp.» 
 
Det ble den 19.08.19 sendt til festehaveren et forslag til løsning hvor man forholder seg til 
den høyeste av de to verdivurderingen utført av Norion Næringsmegling. Den 24.08.19 
mottok rådmannen svar om at kr 2 millioner, i tillegg til vederlagsfri påkobling av 
festehavers eiendom i Brekstad Vestre næringspark (sistnevnte representerer en verdi på 
rundt kr 468.000), ble vurdert som en mulighet.  
 
Den 26.08.19 mottok rådmannen nok et tilbud som foreslår som utgangspunkt kr 2,9 
millioner, men at en del av oppgjøret kan være 330 m2 tomt foran festehavers bygg i 
Skolegata 15 og fritak fra påkoblingsavgift av festehavers eiendom i Brekstad Vestre 
næringspark. 
 
Den 02.09.19 mottok rådmannen et siste tilbud som også foreslår som utgangspunkt kr 2,9 
millioner, men foreslo en annen tomtetildeling enn over.  
 
Administrasjonens vurdering 
 
Saksfremlegget fra 15.08.19 inneholdt en forklaring av to verdivurderinger utført av Norion 
Næringsmegling. Vurderingen gav en lav verdi for festehaver (kr 260.000) og en høyere 
verdi for grunneier (ca. kr 1.500.000).   Festehaveren må forholde seg til hva 
festekontrakten gir av begrensninger på hva han kan bygge på tomta. Hvis grunneieren 
derimot skal bygge, så forholder denne seg kun til områdeplanen. Derav forskjellen på de to 
verdifastsettingene. 
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Rådmannen mente at for kommunens del kunne det være greit å komme til en minnelig 
ordning hvor kommunen ser bort fra begrensningene i festekontrakt og løser ut festehaver 
som om han har samme rettigheter som grunneier. Som vedlagt epostutveksling viser, stiller 
fortsatt festehaver krav om kr 2,9 millioner som skal betales med en kombinasjon av 
kontanter, tomt og fritak fra påkoblingsavgift [Vedlegg 1]. 
 
Administrasjonen viser til situasjonskart av Ørland kommunes tomt som Odd Jakob Gjul har 
festekontrakt på [Vedlegg 2]. Arealet på tomta er 693 kvm (ca. 20 m x 35 m). Grunnmuren 
til det nå fjernede bygget ligger i grensen til Ørland kommunes tomt ved tidligere fergeleie. 
Skulle festehaver ønske å føre opp et nybygg på tomta må han forholde seg til det 
opprinnelige formålet. I tillegg må han også forholde seg til bestemmelser i områdeplan om 
parkering, byggegrenser og annet. Festekontrakten kan ikke overføres til andre uten 
kommunens samtykke. Festehaver ber i realiteten kommunen om å akseptere en pris (verdier) 
på kr 4.185 per kvm for ei tomt som kommunen selv eier. Dette er det dobbelte av hva det 
nærliggende tidligere fergeleiet ble verdsatt for av Trøndelag fylkeskommune.  
 
Rådmannen mener det er uheldig av festehaver ikke får full forsikringsutbetaling for det 
brannskadede bygget. Men det er også uheldig å sette presedens ved å betale mer enn en 
uavhengig verdivurdering tilsier. Rådmannen mener at tilbudet om å løse festehaver fra 
festekontrakten for hva tomta er vurdert verdt som om han var grunneier, er et generøst 
tilbud. Administrasjonen har ikke greid å forhandle prisen ned fra kr 2,9 millioner som var 
oppdraget gitt av formannskapet den 15.08.19. 
 
Rådmannen støtter seg på den uavhengige verdivurdering fra Norion Næringsmegling og 
vurderer det dithen at tomta ikke er verdt det etterspurte beløpet på 2,9 millioner kroner. 
Hvorvidt betalingen skjer med kontanter, tomt og/eller ettergivelse av offentlig 
tilknytningsavgift er ikke relevant. Det er rådmannens vurdering at man avslutter 
forhandlingene, men at man i en viss periode (eksempelvis tre måneder) holder døren åpen 
for at festehaver godkjenner pristilbud ihht til uavhengig verdivurdering. 
 
 
 
Vedlegg: 
1 epostutveksling 
2 Situasjonskart 
 



Solli Arne Martin

Fra: Brasø Arnfinn

Sendt: 2. september 2019 12:53

Til: Solli Arne Martin

Emne: Fwd: Jafs tomta

 
 
 
Videresendt melding: 

Fra: Odd Jakob Gjul <oddgjul@gmail.com> 
Dato: 2. september 2019 kl. 10:17:31 CEST 
Til: Brasø Arnfinn <arnfinn.braso@orland.kommune.no> 
Kopi: Odde Finn Olav <finn.olav.odde@orland.kommune.no> 
Emne: Jafs tomta 

Hei 
 
Kommer med et forslag til løsning etter samtalen vi hadde i går.  
 
Utgangspunktet for utløsning av jafs tomta er 2,9 mill. Men vi kan se på muligheten for å 
trekke ifra påkoblingsavgift for Takseveien ved Skolegata 15, samt at jeg kjøper ekstra areal 
av kommunen ved Skolegata 15? 
 
Da er det området mellom meg og minilageret og arealet foran inngangen til Skolegata 15 
som jeg ser på som interessant areal.  
 
Påkoblingsavgift 468.000,- 
Tomt ved inngang ca350m2 x 380kr 133.000,- 
Tomt ved minilager ca 430m2 x 380kr 164.400,- 
Totalpris ca 764.400,- 
Prisen rundes av til 1 mill.  
 
Utkjøp blir da 1,9 mill i tillegg til påkoblingsavgift og tomt? 
 
Mvh 
Odd Jakob Gjul  
 
 
 
 
 
--  
Med vennlig hilsen Odd Jakob Gjul 45249319 



Solli Arne Martin

Fra: Brasø Arnfinn

Sendt: 30. august 2019 12:32

Til: Solli Arne Martin

Emne: VS: 

Vedlegg: Areal ved inngang.PNG

 

Nr 2 

 

Fra: Odd Jakob Gjul [mailto:oddgjul@gmail.com]  

Sendt: 26. august 2019 09:48 

Til: Brasø Arnfinn; Odde Finn Olav 

Emne:  

 
Hei 
 
Forslag til løsning for utkjøp av festeavtale for Jafs tomta. 
 
Utgangspunktet er 2.9 mill, men kan gjøre fratrekk av areal ved inngang ved Skolegata 15 som vist på 
vedlagt kart. Arealet er ce 330m2 og påkoblingsavgift for tomt i Takseveien ved skolegata 15. 
 
Ha en fin dag 
 
 
Med vennlig hilsen  
 
Odd Jakob Gjul 
45 24 93 19 





Solli Arne Martin

Fra: Brasø Arnfinn

Sendt: 30. august 2019 12:32

Til: Solli Arne Martin

Emne: VS: Jafs-tomta

 

Epost nr 1 

A 

 

Fra: Odd Jakob Gjul [mailto:oddgjul@gmail.com]  

Sendt: 24. august 2019 16:15 

Til: Brasø Arnfinn 

Emne: Re: Jafs-tomta 

 
Hei 
 
Beklager sent svar, har vært en del overtid her ute på havet. Og da ikke fått såpass men ro til å tenke i 
gjennom forslaget.  
 
Dette er et stykke unna det som er i forsikringsoppgjøret. Hadde tenk litt på forslaget på 2 mill og tenkte at 
det kan være en mulig løsning hvis påkoblingsavgift for Takseveien var ink?  
 
Mvh 
Odd Jakob Gjul  
 
 
 
man. 19. aug. 2019 kl. 20:13 skrev Brasø Arnfinn <Arnfinn.Braso@orland.kommune.no>: 

  

Hei Odd Jakob 

Mitt tilbud, som jeg mener meg ganske så trygg på å få et flertall for, er 1,6 mill. Hva mener du om det? Er 
det et utgangspkt for videre forhandlinger eller er det så langt unna det du mener å få, at vi ikke skal bruke 
mer tid på det? 

  

Mvh Arnfinn 

--  
Med vennlig hilsen Odd Jakob Gjul 45249319 



8.8.2019 Utskrift

https://kart13.nois.no/orland/Content/printDynaLeg.asp?Left=532988.5793652541&Bottom=7062204.15631053&Right=533152.5793652541&Top… 1/1

SITUASJONSKART

Eiendom:
Gnr: 67 Bnr: 9 Fnr: 5 Snr: 0

Adresse: Skolegata 4, 7130 BREKSTAD

Hj.haver/Fester:  

ØRLAND
KOMMUNE

Dato: 8/8-2019   Sign: Målestokk
1:1000

Det tas forbehold om at det kan forekomme feil på kartet, bla. gjelder dette eiendomsgrenser, ledninger/kabler, kummer
m.m. som i forbindelse med prosjektering/anleggsarbeid må undersøkes nærmere.
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